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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 28.10.2010  în 

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 29 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipsesc : 
Crişan Lelica, Bojin Titu, Coifan Viorel, Munteanu Sorin, Preunca Daniel, Supuran Sorin şi 
Suciu Matei.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 268/22.10.2010 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint,  în  continuare,   ordinea   de  zi   a   şedinţei: 
1) - Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor judeţene pentru anul fiscal 2011.  
3) -  Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea „Agendei principalelor 

manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
4) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la proiectul „Elaborarea 

studiului de pre-fezabilitate pentru calea ferată Timişoara – Szeged”. 
5) - Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării la proiectul „Drumuri fără 

frontiere, revelaţii în Euroregiunea DKMT”. 
6) - Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Judeţului Timiş prin Consiliul 

Judeţean Timiş în cadrul parteneriatului de proiect pentru promovarea şi 
implementarea obiectivului de investiţii „Centrul Intermodal Regional de 
Transport Marfă Timişoara – Remetea Mare, judeţul Timiş”. 

7) - Proiect de hotărâre  privind  solicitarea transferării cotei părţi din părţile sociale 
deţinute de Consiliul Judeţean Hunedoara în capital social al Agenţiei de 
Dezvoltare Euroregională DKMT – Societate de Utilitate Publică Nonprofit cu 
Răspundere Limitată către Consiliul Judeţean Timiş.  

8) - Proiect de hotărâre privind  însuşirea apartenenţei la domeniul public al judeţului 
Timiş a unor bunuri imobile.  

9) -  Proiect de hotărâre  privind constatarea încetării contractelor de concesiune 
încheiate cu SC „Twin Motors 2002” SRL Timişoara.  

10) -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unor contracte de închiriere.  
11) -  Proiect de hotărâre privind  darea în folosinţă gratuită a unui teren din domeniul 

public al judeţului Timiş către Clubul Sportiv de Aeronautică Liberă Timişoara.  
12) -  Proiect de hotărâre  pentru completarea Normativului privind dotarea cu 

autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  
13) -  Proiect de hotărâre privind  aprobarea vânzării subsolului imobilului situat în 

municipiul Timişoara, Bd. Victor Babeş, nr. 21. 
14) -  Proiect de hotărâre privind   aprobarea vânzării subsolului imobilului situat în 

municipiul Timişoara, str. Iancu Văcărescu nr. 23. 
15) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivelor de interes judeţean la care se 

execută paza prin Direcţia de Prestări Servicii Timiş.  
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16) -  Proiect     de    hotărâre   privind    completarea    Strategiei    de    Dezvoltare 
Economico -  Socială a judeţului Timiş.  

17) - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Programului 
Strategic al Consiliului Judeţean Timiş.  

18) -  Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Judeţului Timiş la constituirea 
Asociaţiei Consorţiului Regional – Regiunea Vest.  

19) - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Giroc la Serviciul Public 
Comunitar Local  de Evidenţă a Persoanelor Giroc.  

20) - Proiect de hotărâre privind  arondarea oraşului Gătaia şi a comunei Birda la 
Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor Gătaia.  

21) - Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de cooperare cu Inspectoratul 
de Poliţie al judeţului Timiş.  

22) -  Proiect de hotărâre  - varianta I -  privind declararea în judeţul Timiş a zilei de 20 
decembrie  „Ziua Revoluţiei din 1989”;   varianta 2 – privind declararea perioadei 
_______ „Zilele Revoluţiei din 1989 în judeţul Timiş”.   

23) -  Proiect de hotărâre privind  completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 
75/2010 

24) -  Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 
85/2008 

25) -   Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor comisiilor de concurs şi 
comisiei de soluţionare a contestaţiilor la concursurile de proiecte de 
management  pentru ocuparea posturilor de manageri la Biblioteca Judeţeană  
Timiş şi Teatrul pentru Copii şi Tineret „Merlin” Timişoara.  

26) -  Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de management a  
managerului Muzeului Satului Bănăţean Timişoara.  

27) -  Diverse.  
 În completare, propun includerea pe ordinea de zi la  pct. 27 a Proiectului  de  

hotărâre  privind   modificarea   prevederilor   art. 3   din   Hotărârea CJT nr. 78/2010, iar 
la pct. 28 a Proiectului de hotărâre privind aprobarea înfiinţării de către Direcţia de 
Prestări Servicii Timiş a unei societăţi comerciale cu răspundere limitată.  

În aceste condiţii pct. „Diverse” va deveni pct. 29 din ordinea de zi.  
  Dacă sunt şi alte propuneri pentru ordinea de zi? Dacă nu, vă supun la vot 
aprobarea ordinei de zi.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 26 voturi „pentru”, 1 vot 
împotrivă şi 3 abţineri.  
 Votul fiind electronic aş vrea să vă spun că, după exprimarea votului, situaţia 
acestor voturi va fi listată pe o imprimantă, astfel,  încât la sfârşit vom şti exact care cum a 
votat şi la final se anexează la procesul verbal al şedinţei.   De aceea vă rog, ca şi pe 
viitor, să vă păstraţi aceleaşi locuri în sală. Întrucât sunt asignate în calculator.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 27 septembrie 2010.  Dacă sunt 
discuţii? 
  
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Având în vedere că am solicitat de mai bine de un an de zile ca acest proces – 
verbal să-mi parvină,   acest lucru s-a întâmplat şi este foarte bine pentru că acest lucru 
îmi dă posibilitatea să văd ce se scrie în el după şedinţă.  
 Aşa cum am spus şi la şedinţa comisiilor, se pare că nu s-a schimbat nimic, pentru 
că eu, la şedinţa trecută, de la punctul 1la punctul 14 nu am fost prezent şi cu toate 
acestea apare în procesul verbal că am votat „pentru” la toate aceste puncte. Din acest 
motiv voi vota împotriva acestui proces-verbal.  
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Domnul Petrişor Nădăştean - Secretar al judeţului Timiş  
Vă pot spune că s-a modificat procesul – verbal în urma celor semnalate de 

dumneavoastră.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 În mod normal ar fi trebuit să avem camera de luat vederi pe domnul consilier 
judeţean Leontin De Maio. De ce nu o avem? Rog ca de fiecare dată când ia cuvântul 
cineva să fie şi camera pe el.  E un început, dar ne vom obişnui.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
 Este foarte bine că aţi deschis acest subiect pentru că vreau să fac unele precizări.  
 De astăzi trecem pe o altă procedură în urma căreia ştim exact cine este în sală şi 
cine a participat la vot şi cine nu.  Până astăzi noi nu am făcut poliţie în sală să vedem 
cine este şi cine nu, cine votează şi cine mai iasă afară din sală.   Am considerat că 
scăzând pe cei care au votat „împotrivă” şi abţineri, restul au participat la vot şi s-a 
considerat că este vot „pentru”. Am înţeles că în şedinţa comisiei domnul consilier a 
invocat faptul că de la punctul 1 până la punctul 14  domnia sa a nu a fost în sală. Urmare 
acestui aspect am modificat procesul-verbal.   
 Sunt chestiuni pe care trebuie să le considerăm de domeniul trecutului. De astăzi, 
aşa cum v-a explicat şi domnul preşedinte este un listing din care se poate vedea cum a 
votat fiecare şi dacă toată lumea a fost prezentă.   
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Declanşăm din nou, procedura de vot pentru aprobarea procesului – verbal. . Vă 
rog să apăsaţi, mai întâi, butonul de prezenţă, apoi butonul cu opţiunea de vot.  
 Prin urmare, Consiliul judeţean Timiş, a aprobat procesul – verbal al şedinţei 
ordinare din data de 27 septembrie cu  26  voturi „pentru” din partea Constantin 
Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, ,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin 
Pompiliu, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil,  Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi  4   abţineri din partea 
Cârceie Marius Radu, De Maio Leontin Nicolae, Băcanu Horea – George şi Negoiţă 
Adrian – Valentin.  
 
 

Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Dacă sunt înscrieri la cuvânt? 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Lucrările la „Bastion” s-au terminat şi as dori să ştiu care e situaţia reintrării în 
spaţiu a societăţilor comerciale cu care aveam contracte dar au fost întrerupte, aş vrea să 
ştiu dacă sunt spaţii goale acolo şi dacă sunt solicitări pentru ocuparea acestora.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Termenul final de predare este 25 noiembrie 2010. Având în vedere că în urma 
recepţiei făcute de către comisia desemnată, s-a stabilit tot ce trebuia să se întâmple 
acolo.  În plus, vreau să vă spun că împreună cu colegii din conducerea executivă, şi  cei 
din Direcţia de Patrimoniu am început pregătirile pentru gestionarea acestui patrimoniu de 
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la Bastion şi urmează ca toate contractele care au fost suspendate să fie reluate în spiritul 
şi  în conţinutul proiectului cu care s-a câştigat finanţarea.  În acelaşi timp, am rugat să se 
pregătească caietul de sarcini  pentru a putea demara licitaţiile în vederea ocupării 
spaţiilor respective.  Aceste caiet de sarcini aş dori să fie făcut cu o transparenţă totală  şi 
să fie prezentat în toate comisiile de specialitate, astfel încât, să nu existe nici un dubiu că 
acest caiet de sarcini va crea o competiţie egală pentru toate societăţile care doresc să-şi 
desfăşoare activitatea în Bastion.  
 Nu s-a predat încă nici un spaţiu către cei care  şi-au suspendat activitatea, iar 
predarea va începe după 25 noiembrie 2010.   
 Dacă mai sunt şi alte întrebări, interpelări? 
 
 Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc  
 Cine administrează Bastionul? Pentru că eu vă fac propunerea ca Direcţia de 
Prestări Servicii Timiş să se transforme într-o societate pe acţiuni (SA) şi să aibă atribuţii 
de administrare a Bastionului pentru a avea, atât o societate a noastră care să 
administreze Bastionul, cât şi să nu ne trezim că apare o altă societate  care doreşte să 
administreze dar care nu are nici un fel de responsabilităţi.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Bastionul va fi administrat de către Direcţia Administrarea Patrimoniu din cadrul 
Consiliului judeţean Timiş, iar evenimentele culturale care se vor întâmpla în incinta 
Bastionului vor fi administrate de către Direcţia Cooperare şi Informatică din cadrul 
Consiliului judeţean Timiş.   

Deci, intenţia noastră este să nu lăsăm pe nimeni din afară să intervină în această 
gestiune. Ea este proprietatea noastră şi doar noi trebuie să ne gestionăm acest 
patrimoniu în condiţiile cele mai corecte, cele mai transparente şi benefice din punct de 
vedere economic pe lângă aspectul cultural şi social al proiectului.  
 
 Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
 Interpelarea mea este legată de drumurile judeţene.  Drumuri cu care ne-am tot 
lăudat  şi în special drumul Timişoara – Lipova pe care au apărut deja gropi.  De aceea 
am două întrebări referitoare la această problemă.  
 Aş vrea să ştiu ce măsuri am luat noi pentru ca modul în care se exploatează 
drumul să fie cel mai corect şi ce prevede contractul încheiat între consiliul judeţean şi 
firma care se ocupă de acest drum ţinând cont că am făcut ultima plată în luna februarie – 
martie, atunci când am mai venit cu un adaos, respectiv am mai venit cu încă 5 miliarde 
de lei pentru acel drum chiar dacă în luna decembrie am semnat recepţia.   
 Deci, concret ce măsuri se iau acum pentru îndreptarea şi repararea acelor gropi? 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Drumul respectiv este în garanţie pe 5 ani. Deci, constructorul are obligaţia de a 
reface absolut toate  gropile de pe acest drum el fiind în garanţie pentru 5 ani de zile.  
 Discuţiile s-au purtat deja, dar nu discutăm neapărat de acele gropi ci discutăm mai 
mult despre acele pasaje şi podeţe, în general, unde sunt problemele cele mai mari, 
precum şi despre intrarea pe Podul de la Pişchia unde, datorită traficului, pe care nu-l 
putem bloca, întrucât conform legii traficul pe drumurile judeţene se poate desfăşura cu 
încărcătură până la 40 t.  

 În aceste condiţii, constructorul a fost solicitat, atât în scris, cât şi în urma unor 
comisii pe care le-am făcut împreună cu acesta,  pentru a asigura reparaţiile la drum în 
termenul de garanţie de 5 ani.  
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 Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch  
 Aş vrea să vă informez că nu mă refer doar pasajele şi podeţele despre care vorbiţi 
dumneavoastră pentru că  toate pasajele şi podeţele sunt neconforme cu condiţiile de 
trafic normele pentru un drum nou, ci acum la începutul toamnei au apărut gropi cu 
diametrul de 40 – 50 cm.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, Direcţia de investiţii şi Direcţia de drumuri a judeţului Timiş au făcut, împreună 
cu constructorul, o trecere în revistă a întregului drum şi au termen până în data de 05 
noiembrie  să intervină.   
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 În urmă cu două zile un grup de studenţi de la Facultatea de Arte mi-au solicitat un 
răspuns şi aş vrea să fie un răspuns în scris legat de Muzeul de Etnografie şi Muzeul de 
Istorie.  
 După cum toată lumea ştie, Muzeul de Etnografie, în momentul în care Bastionul a 
început să intre în procesul de reabilitare şi renovare, toate efectele s-au mutat la Muzeul 
Satului Bănăţean. Nu este cazul să amintim condiţiile în care au stat timp de trei ani de 
zile cât au durat lucrările la Bastion, pentru că multe din acele efecte cred că nu o să mai 
poată fi folosite niciodată, dar întrebarea este, când şi unde se mută Muzeul de Etnografie 
atunci când îl vom avea din nou în stare normală şi ce se întâmplă cu Muzeul de Istorie 
pentru că există temeri legate de faptul că şi acest muzeu ar putea avea aceeaşi soartă 
ca şi Muzeul de Etnografie, în sensul că se va împacheta şi se va depozita undeva şi se 
va reface peste o perioadă de timp într-o altă locaţie.  
 Vă rog ca la această interpelare, direcţia de specialitate din cadrul consiliului 
judeţean, să ne ofere un răspuns înscris.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, la solicitarea dumneavoastră am să rog pe domnul Ursu Ionel – director 
Direcţia de administrare a patrimoniului şi domnul Răzvan Hrenoschi – director Direcţia 
cooperare şi informatică să vă dea un răspuns în scris.  
 Până atunci, eu vă pot spune acum că toată colecţia Muzeului de etnografie  s-a 
mutat la Muzeul Satului Bănăţean. Noua locaţie este pavilionul de la Muzeul Satului 
Bănăţean care se află în construcţie în acest moment pentru că acolo se doreşte 
realizarea unui complex al satului bănăţean şi al tradiţiei din Banat.  
 Referitor la Muzeul Banatului, vă pot spune că acesta a intrat într-o refacere totală 
având în vedere că am avut probleme de rezistenţă la structură în urma intervenţiilor  
făcute  în Piaţa Victoriei atunci când aceasta a fost acoperită şi s-a construit pasajul cu 
mulţi ani în urmă.  
 De asemenea, având în vedere structura întregului centru care este pe bile, lemnul 
respectiv nu a mai fost protejat şi a apărut o fisură  pe verticală în peretele muzeului. Din 
aceste motive prima intervenţie făcută de noi a fost cea de întărire a structurii. Intervenţia 
s-a terminat şi în acest moment aşteptăm autorizaţia de construcţie din partea Primăriei 
municipiului Timişoara şi sigur că ea va veni întrucât am avut mai multe discuţii în acest 
sens cu domnul primar şi cu arhitectul şef. Imediat ce avem autorizaţia de construcţie 
vom semna contractul pe POR,  contract de refacere a Muzeului Banatului în valoare de 8 
milioane de euro. 

  Eu zic că am ajuns la o discuţie constructivă cu Primăria municipiului Timişoara 
pentru integrarea Muzeului Banatului, de fapt a Castelului Huniade,  în întregul centru 
istoric.  
 Avem această finanţare de 8 milioane de euro câştigată pe POR şi urmează după 
semnarea contractului  licitaţia pentru construcţii.  Dacă vă amintiţi anul trecut, tot  printr-
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un proiect câştigat de noi s-a realizat studiul de fezabilitate proiectul tehnic pentru Muzeul 
Banatului, pentru  Castelul Huniade  şi acel proiect se va implementa acum după  ce vom 
avea toate documentele. În principiu ne mai lipseşte doar autorizaţia de construcţie care 
cu siguranţa va veni peste câteva zile şi când o vom avea vom putea semna contractul.  
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio  
 Da, explicaţia dumneavoastră este destul de detaliată dar întrebarea mea se 
referea la faptul că în această perioadă în România lucrările de reabilitare durează de la 3 
la 7ani sau chiar mai mult de 7 ani şi atunci vrem să ştim ce se întâmplă cu tot ce este în 
muzeu.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Avem depozitele noastre în care vom depozita aproape toate piesele. O parte din 
acestea le-am şi externalizat din muzeu.  Aş vrea să vă spun că acum 4 ani când am 
făcut o vizită la muzeu şi am văzut toate spaţiile din subsol şi până în pod  am constatat 
că o treime din muzeu este nefolosit sau spaţiile erau folosite pentru alte activităţi care nu 
au aparţinut de muzeu. Din acest motiv am dat dispoziţii la momentul respectiv ca tot ce 
nu aparţine de muzeu să se externalizeze.  
 Pe de altă parte există în zona de arheologie foarte multe piese de valoare care 
sunt depozitate deja  în depozitul nostru de pe Calea Girocului.  Acest depozit este 
construit pe fostele hale ale armatei de pe Calea Girocului şi este  sub comanda Direcţiei 
de Prestări Servicii Timiş .  Toate celelalte piese, pentru că ştiţi că am făcut o selecţie 
între piesele ce au fost depozitate în Muzeul Banatului dar nu au fost arătate publicului de 
ani de zile,  în momentul în care a fost înfiinţat Muzeul de Artă toate aceste lucrări au fost 
depozitate în Muzeul de Artă şi, aici, mă refer la picturi, sculpturi  şi lucrări din zona artei.  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 În primul rând vreau să vă felicit sincer pentru alegerea acestei culori negre pentru 
sala de şedinţă. Dacă aţi fi ales o culoare roz v-aş fi acuzat că vedeţi viaţa în roz , dar 
astfel o vedeţi aşa cum este.  
 Pe de altă parte aş vrea să vă întreb unde este acel material pe care l-am solicitat 
la şedinţa trecută. Mă refer la situaţia transportului şcolar, câţi copii se transportă  pentru 
că îl aşteptam astăzi dar nu l-am găsit printre materialele primite, el lipseşte cu 
desăvârşire.   
 
 Domnul Ursu Ionel – director Direcţia Administrarea Patrimoniului  
 În acest moment este în derulare controlul la  toate obiectivele de transport şcolar, 
inclusiv la primăriile care au acest transport şcolar. Controlul  şi nota de constatare  care 
aduce îmbunătăţiri la informaţiile cerute.  Prin urmare,  nota de constatare va fi finalizată 
după terminarea controlului , adică la începutul  lunii noiembrie şi informaţiile le veţi putea 
primi la plenul din luna noiembrie.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Dacă tot avem această tehnologie avansată aş vrea să vă rog să încercaţi să 
transmiteţi şi pe site-ul nostru şedinţele de plen ale consiliului judeţean.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, sunt de acord. Observaţia dumneavoastră este corectă, dar suntem la prima 
întâlnire. Cred că pe viitor ar fi bine să avem şi wireless  astfel încât şi reprezentanţii 
presei să poată transmită în timp util informaţiile.   
 Prin urmare, îi rog pe cei care se ocupă de partea tehnică să pună un ruter pentru 
wireless,  astfel încât, să putem folosi în timp util toate informaţiile prin transmisii directe.  
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Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor judeţene pentru 
anul fiscal 2011.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului.  
Comisia economică a propus ca intrarea la spectacole şi vizitarea muzeelor să fie 

gratuită nu numai pentru persoanele cu handicap grav şi accentuat ci, în plus, pentru 
preşcolari, elevi, studenţi şi pensionari. O asemenea propunere a existat şi în anul 
anterior, însă, s-a renunţat în final. Este practic imposibil ca la spectacole sala să fie 
ocupată de persoane care beneficiază de gratuitate,  iar plătitorii de bilete să rămână fără 
locuri în sală.  În plus, pentru fiecare ca fiecare spectator să aibă locul asigurat prin  bilet, 
în prezent, elevii şi studenţii beneficiază de o reducere de 75% - Reducerea de 75% este 
valabilă şi pentru vizitarea muzeelor.  

Rog, Comisia economică să-şi argumenteze amendamentul.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
Acest amendament aparţine colegului meu, care în acest moment nu se află în 

sală, şi nu îl poate susţine. Este, de asemenea, adevărat că există acea reducere de 75% 
pentru elevi, studenţi, dar noi am propus să fie intrarea gratuită pentru că vrem să 
încurajăm intrare la muzeelor, pentru că se referă doar la muzee,  şi dintr-o analiză 
economică a banilor pe care îi încasează muzeele  din aceste vizite nu reprezintă nici 
măcar  1 % din buget.  

Deci, discutăm doar de muzee şi nu de spectacole. Nu ne referim la teatre.  
 
Domnul secretar al judeţului Timiş Petrişor Nădăştean  
Cu ocazia şedinţei Comisiei economice şi dumneavoastră aveţi anexată o notă ca 

urmare a şedinţei s-a hotărât ca vizitarea muzeelor şi intrarea la spectacole să fie 
gratuită.  

Nu vreau să spun decât ceea ce am spus şi anul trecut şi anume, din moment ce 
se stabileşte intrarea gratuită pentru aceste categorii de persoane există posibilitatea 
practică ca sala să se ocupe de aceste persoane, iar persoanele care plătesc biletele să 
nu mai găsească locuri în sală, acestea fiind ocupate de persoanele care beneficiază de 
gratuitate.  

Deci, nu se poate acest lucru. Da,  există posibilitatea ca pentru vizitare să fie 
gratuitate pentru elevi, studenţi, persoane cu handicap, însă în cazul spectacolelor nu 
este posibil acest lucru.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar amendamentul domnului consilier judeţean Viorel Sasca prezentat aici în 

şedinţă se referă exclusiv  la vizitarea muzeelor şi nu la spectacole.  
Dacă sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilie judeţean Marcel Mihoc 
Nu aş fi dorit să iau cuvântul dar trebuie să intervin pentru că mă deranjează 

atitudinea domnului secretar al judeţului Timiş.  Noi suntem consilieri judeţeni şi trebuie să 
luăm o decizie. Domnia sa nu ar trebui să ne spună nouă ce să facem ci doar să ne 
spună dacă ceea ce hotărâm, ca şi consilieri judeţeni, este legal sau nu.  Nu ar trebui să 
interpreteze domnia sa ceea ce hotărâm noi.  Aceasta este rugămintea mea: să ne spună 
dacă ceea ce hotărâm noi consilierii judeţeni este legal sau nu şi în rest nu mai e treaba 
dânsului.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, revenim.  Deci, amendamentul reformulat aici de către domnul consilier 

judeţean Viorel Sasca se referă doar la intrarea la muzee şi nu intrarea la spectacole.  
Ştiu că în raport era trecut inclusiv şi intrarea la spectacole dar amendamentul a 

fost reformulat şi este vorba exclusiv de intrarea la muzee.  
Se supune la vot amendamentul formulat de domnul consilier judeţean Viorel 

Sasca .  
 Consiliul judeţean Timiş, a aprobat  amendamentul cu 28 voturi „ pentru” din partea 
domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie 
Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, un vot împotrivă din partea 
domnului Leontin De Maio şi o abţinere din partea domnului Dorin Hehn.  
 În consecinţă vă spun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 28 voturi „pentru” din partea 
domnilor  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  şi 2 abţineri din partea domnilor 
Leontin De Maio şi Adrian Negoiţă.  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Îmi cer scuze că intervin după exprimarea votului, însă am ridicat mâna înainte dar 
nu m-aşi văzut. Acum dacă tot mi-aţi dat cuvântul aş vrea să vă întreb dacă nu există 
posibilitatea legală pentru a reduce cu 25%  toate taxele ?  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Dar noi nu am mărit taxele ci doar le-am menţinut. 
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Dar eu nu am spus că le-aţi mărit ci vă întrebam dacă nu se pot reduce cu 25% 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Cele trei comisii prin care a trecut acest proiect de hotărâre nu au propus mărirea 
taxelor ci menţinerea acestora.  
 
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
 Da, tocmai pentru că ştiu acest lucru v-am întrebat acum în plen.  
 
 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio  
 Pentru că nu am intervenit pe amendament aş vrea să spun acum că am solicitat 
mereu atunci când facem bugetul muzeelor să facă venituri proprii. Mereu am comentat 
faptul că nu fac venituri proprii şi dăm de la bugetul consiliului judeţean bani în găuri 
negre, la Muzeul Satului Bănăţean, la Muzeul Banatului s.a.m.d., iar acum când facem 
reducerea cu 75% nu putem lăsa nici măcar acel 25% pentru că dacă reducem taxele cu 
25% atunci haideţi să reducem tot să nu se mai plătească nimic şi atunci  poate,  că de 
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undeva din cer,  o să pice ceva bani astfel încât să putem da şi la instituţiile acestea.  Din 
aceste motive voturile mele au fost împotrivă atât la amendament cât şi la proiectul de 
hotărâre.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnilor, opţiunea putea să fie de dublare a taxelor, dar haideţi să încheiem acest 
subiect şi să trecem la dezbaterea următorului punct de pe ordinea de zi.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Vă rog să-mi permiteţi să spun că am majorat taxele pentru filmări.  Comisia 
economică a propus şi s-a şi făcut majorarea taxelor pentru filmări.  
 
 
  Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind  modificarea şi completarea 
„Agendei principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat cu 29 voturi „pentru” din partea domnilor 
Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin   proiectul de hotărâre.  
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă nu a votat deoarece a fost absent din 
sală.  
 
 

Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la proiectul 
„Elaborarea studiului de pre-fezabilitate pentru calea ferată Timişoara – Szeged”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă, Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat cu 29 voturi „pentru” din partea domnilor 

Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea 
Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin 
Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă 
Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin   proiectul de hotărâre.  
 Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă nu a votat deoarece a fost absent din 
sală.  

 



 10

Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării la proiectul 
„Drumuri fără frontiere, revelaţii în Euroregiunea DKMT”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Judeţului 

Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş în cadrul parteneriatului de proiect pentru 
promovarea şi implementarea obiectivului de investiţii „Centrul Intermodal 
Regional de Transport Marfă Timişoara – Remetea Mare, judeţul Timiş”. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Comisia de urbanism a propus includerea în master – planul zonei şi a unor 

posibile locaţii de parcuri industriale.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Susţinem acest amendament pentru că la recomandarea expertului venit din 

partea Comisiei Europene, aceasta sună în felul următor:  „în jurul centrului intermodal să 
dezvoltăm o zonă  care să beneficieze de serviciile acestui centru intermodal de 
transport”.   Prin urmare, amendamentul este binevenit.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Având în vedere că aţi solicitat acolo o continuare a analizei, vă propunem să se 

includă în această analiză, în acest moment, şi aceste discuţii despre parcurile logistice 
care să susţină  intermodalul . 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu parcuri logistice ci parcuri industriale. Despre parcuri industriale discutăm în 

acest moment. Un parc industrial este un argument în plus pentru proiectul în sine şi 
pentru obţinerea punctajului pentru finanţare.  

Deci, Comisia de urbanism propune prin amendamentul său includerea în master 
planul zonei şi a unor posibile locaţii de parcuri industriale. 

 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş  
Acest lucru nu ţine de proiect ci de perspectivă. 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, nu ţine cont de proiectul de hotărâre. Este de fapt un asterisc la proiectul de 

hotărâre.  
Prin urmare, supunem la  vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre  privind  solicitarea transferării cotei părţi 

din părţile sociale deţinute de Consiliul Judeţean Hunedoara în capital social al 
Agenţiei de Dezvoltare Euroregională DKMT – Societate de Utilitate Publică 
Nonprofit cu Răspundere Limitată către Consiliul Judeţean Timiş. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind  însuşirea apartenenţei la domeniul 

public al judeţului Timiş a unor bunuri imobile.  
 

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru învăţământ, tineret şi sport, 

Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
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Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 

Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre  privind constatarea încetării contractelor 
de concesiune încheiate cu SC „Twin Motors 2002” SRL Timişoara.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc  
În Comisia de urbanism am fost de acord cu acest proiect dar aş dori să fac o 

menţiune, şi anume, v-aş ruga să revizuim contractul cadru din Parcul Tehnologic 
Timişoara, în sensul să luăm nişte măsuri asiguratorii pentru firmele îşi desfăşoară 
activitatea în acest parc.   

Ţinând cont de criza prin care cu toţii trecem şi de faptul că multe societăţi se 
închid, pentru a nu mai avea probleme de acest gen, exemplu, în acest caz,  pierdem 
50.000 euro pe care ar fi trebuit să –i recuperăm pentru chirie de la această societate.  

Din aceste motive, aş dori ca  Serviciul juridic, care nu prea îşi face treaba, în 
legătură cu aceste contracte,  şi acesta este punctul meu de vedere,  împreună cu 
comisiile pe care le dispuneţi dumneavoastră,  să analizăm acest contract cadru şi actele 
adiţionale încheiate cu fiecare societate în parte, astfel, încât, să găsim modalitatea 
optimă pentru a veni în sprijinul lor pentru a rămâne în acest parc.  În cazul în care mai 
continuăm în acest fel, vă spun că în cel mult un an nu mai avem societăţi care operează 
în acest parc.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” din 

partea domnilor  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin  şi un vot 
împotrivă din partea domnului consilier judeţean Leontin De Maio.   

 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unor 
contracte de închiriere.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 
administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Am fost de acord cu proiectul de hotărâre dar pe linia celor semnalate anterior de 

domnul consilier judeţean Marcel Mihoc, şi în privinţa chiriilor trebuie să se revizuiască 
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nivelul acestora pentru că  75% din suprafaţa spaţiilor din Corpul  Administrativ nu sunt 
ocupate, iar cu preţurile actuale care sunt între 5 – 7 Euro nu mai vine nimeni acolo.  

După cum ştiţi nivelul chiriilor a scăzut foarte mult şi în zonele centrale. De aceea  
trebuie să revizuim şi noi acest nivel, iar o comisie a noastră să  analizeze situaţia.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” din 

partea domnilor  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, 
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin  şi o abţinere  din partea domnului consilier judeţean Adrian Negoiţă 

 
 

Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind  darea în folosinţă gratuită a unui 
teren din domeniul public al judeţului Timiş către Clubul Sportiv de Aeronautică 
Liberă Timişoara.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică.  
Comisia economică a propus amânarea aprobării proiectului până la încheierea 

parteneriatului cu Consiliul local al municipiului Timişoara şi stabilirea strategiei comune 
pentru dezvoltarea aeroportului.  

Comisia de urbanism a propus următoarele: 
- modificarea perioadei de dare în folosinţă de la 2 ani la 4 ani; 
- eliminarea pct. b) şi c) din art. 1 şi se formulează o propunere din partea comisiei 

de implementare a conceptului de modernizare şi dezvoltare a aeroportului.  
art. 2 se completează cu asigurarea unui alt amplasament.  

 Înainte de a vă da cuvântul aş vrea să fac eu unele precizări. Având în vedere că 
domnul consilier judeţean Viorel Coifan nu este prezent în sală, la această şedinţă, aş 
vrea ca cei din comisie să ia legătura cu cei desemnaţi de consiliul judeţean pentru a 
stabili o strategie comună pe viitor referitor la Aviaţia Utilitară şi să veniţi cu o soluţie 
comună.  
 Prin urmare, vă propun să amânăm acest punct pentru şedinţa de plen din luna 
noiembrie în urma discuţiei care este obligatorie cu colegii din cadrul Primăriei 
municipiului Timişoara.  Aş vrea să fiţi de acord cu această amânare.  

Dacă sunt şi alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Stancu  
Şi eu aş fi vrut să propun amânarea.  În plus, aş dori ca hotărârile legate de  

Aeroportul Cioca şi Aviaţia Utilitară  să fie trecute şi prin această comisie pentru că noi 
aflăm la comisiile de specialitate sau în plen  ce hotărăşte această comisie şi noi, 
consilieri judeţeni nu  vrem să implementăm ce hotărăsc alţii. Vrem să fim deschişi şi să 
acţionăm . 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, tocmai în această idee am propus amânarea proiectului de hotărâre şi anume 

pentru a reglementa aceste probleme împreună cu Primăria municipiului Timişoara.  



 14

Se supune la vot amânarea proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate amânarea 
proiectului de hotărâre.  

 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre  pentru completarea Normativului privind 
dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială, 
Comisia pentru administraţie publică şi Comisia economică. 

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Sunt de acord cu proiectul de hotărâre dar aş vrea să vă fac o propunere, şi 

anume, vă propun ca pe mijloacele de transport cu care se distribuie ajutoarele să se 
pună bannere pe care să fie scris „Ajutoare din partea Uniunii  Europeane”.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, este  corectă observaţia dumneavoastră.  
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu vă supun la vot. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind  aprobarea vânzării subsolului 

imobilului situat în municipiul Timişoara, Bd. Victor Babeş, nr. 21. 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

administraţie publică şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
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Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind   aprobarea vânzării subsolului 

imobilului situat în municipiul Timişoara, str. Iancu Văcărescu nr. 23. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru 

administraţie publică şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan  , Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea obiectivelor de interes 

judeţean la care se execută paza prin Direcţia de Prestări Servicii Timiş. 
 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
Am probat proiectul de hotărâre, dar am o nelămurire legată de Lacul Surduc şi aş 

vrea să ştiu cum putem proteja această arie cu 5 persoane.  Ce pază pot asigura ei? Nu 
am primit explicaţii suficient de clare în acest sens.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Eu cred că aceste sarcini se găsesc în atribuţiile lor pe obiectiv.   
Direcţia de Prestări Servicii ne va prezenta strategia pentru Lacul Surduc pentru 

cel puţin 3 niveluri cum ar fi supraveghere video, supraveghere cu una din bărcile din 
dotare , un punct de pază  cu 5 persoane care să asigure această supraveghere.  Suntem 
conştienţi că supravegherea nu se poate realiză fără o colaborare din partea Poliţiei 
Fârdea şi din partea  Direcţiei Apelor Banat şi cu asociaţiile de pescari din zona 
respectivă.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
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Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect     de    hotărâre   privind    completarea    Strategiei    

de    Dezvoltare Economico -  Socială a judeţului Timiş.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Nu am de făcut un amendament ci aş vrea doar să atrag atenţia că de când sunt în 

Consiliul judeţean Timiş, ca şi consilier judeţean, nu am văzut un proiect de hotărâre care 
în preambulul său să se refere la această strategie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da sigur, poate nu este partea teoretică. Probabil la asta v-aţi referit, dar toate se 

întâmplă în baza strategiei.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Dacă citiţi toate avizele comisiei, comisia de administraţie a avut un amendament.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aveţi dreptate, dar amendamentul Comisiei de administraţie nu este la acest punct 

de pe ordinea de zi, ci la următorul punct.  
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi 

completării Programului Strategic al Consiliului Judeţean Timiş.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Comisia pentru administraţie publică a propus să se indice baza decizională 

(hotărâri CJT) a măsurilor din Programul strategic.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Da, dorim să existe o rubrică în care să se insereze şi să fie specificat. În urma 

discuţiilor din comisie  am constatat că o parte din proiecte au fost aprobate hotărâri ale 
consiliului judeţean, iar o altă parte din proiecte sunt propuse de aparatul tehnic care 



 17

până în acest moment nu au trecut prin plenul consiliului judeţean spre aprobare dar  de 
care, noi am luat cunoştinţă de ele doar în momentul discuţiei în comisie.   

Era vorba despre o strategie şi din acest motiv am solicitat să fie inserată o rubrică 
în care să fie specificat  clar că e un stadiu de proiect sau există o hotărâre a consiliului 
judeţean .  

Astfel putem observa foarte explicit ceea ce, colegul meu domnul consilier 
judeţean Leontin De Maio discuta, şi anume că pe anumite proiecte care nu au trecut 
spre aprobare în consiliul judeţean deja se fac studii de fezabilitate sau proiecte tehnice, 
etc. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este o supoziţie.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Din analiza făcută în comisie, dacă vreţi, vă putem indica şi aceste lucruri.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Este o supoziţie, dar sunt de acord cu amendamentul făcut.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Amendamentul a fost făcut doar pentru clarificare să ştim  ce am aprobat şi ce nu a 

fost supus aprobării.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Remarca domnului consilier judeţean Marius Cârceie este corectă, dar cred că ar 

putea fi evitate aceste discuţii dacă noi am respecta  hotărârile luate. Cred că hotărâm 
ceva şi apoi uităm ce am hotărât.  Dacă nu am fi  uitat toţi  atunci în acest material ar fi 
fost specificat faptul că o dată la şase luni, acest plen al consiliului judeţean a votat că 
face o analiză a strategiei  judeţului.  Acum nu suntem la 6 luni ci suntem la 1 an. Dacă 
am fi făcut-o la 6 luni ne-am fi amintit mai devreme de toate proiectele. Avem hotărâre a 
consiliului judeţean prin care am aprobat că odată la 6 luni ne aplecăm asupra acestei 
strategii dată fiind situaţia de criză care schimbă lucrurile foarte repede.  

Dar se pare că am uitat de acest lucru. A trecut 1 an şi o lună şi totuşi e bine că am 
făcut-o şi acum, respectiv am modificat puţin strategia.  

Revenind la lucruri mai serioase, solicitarea mea este ca o dată la 6 luni să facem 
o analiză asupra strategiei să vedem dacă putem modifica ceva în strategie şi practic, să 
ne respectăm votul pe care la dat în urmă cu un an şi ceva.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Amendamentul Comisiei de administraţie este foarte bun. În Comisia economică 

am discutat acest proiect, suntem de acord cu el, dar dorim să ni se prezinte şi montajul 
financiar pentru că suntem în pragul alcătuirii bugetului pe anul viitor şi cred că trebuie să 
avem şi o viziune în plan financiar pe următorii ani, astfel încât să putem ştii ce proiecte 
putem aproba, mai ales că , aşa cum există şi recomandarea Guvernului,  nu ne putem 
angaja în noi investiţii.  

Dacă ne angajăm în noi investiţii trebuie să ne asigurăm că avem finanţarea pentru 
ele pentru a le putea finaliza în termen rezonabil. În cazul în care ne angajăm în foarte 
multe proiecte şi nu avem resursele financiare necesare  investiţiile vor dura la nesfârşit şi 
ne vom alege cu multe pierderi.  

Spun că vom avea multe pierderi atât pentru că vor fi consumatoare de resurse pe 
perioada cât ele nu sunt finanţate, cât şi pentru că nu vom putea să beneficiem de 
rezultatele acestor investiţii.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, am înţeles observaţia dumneavoastră, dar aş dori să împart amendamentul în 

două părţi. 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Suntem de acord  cu amendamentul dar să se vină şi cu o strategie în domeniul 

financiar.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Aş vrea să vă spun că în domeniul financiar ceea ce stă ca susţinere pentru toate 

proiectele este bugetul consiliului judeţean.  În momentul în care votăm bugetul, noi îl 
votăm pe proiectele respective şi acolo  avem susţinerea bugetului, iar când construim o 
strategie, la începutul construcţiei strategiei,  facem o propunere, o ţintă, un plan în care 
ne propunem să realizăm ceva. Nu avem la îndemână toate resursele pe care le putem 
gestiona  în momentul respectiv. Din aceste motive, amendamentul domnului consilier 
Marius Cârceie, al Comisiei de administraţie este corect  pentru că arată o transparenţă 
faţă de tot ce se găsesc acolo şi toate proiectele noastre care fac parte din strategie se 
regăsesc în buget.  

Vă spun la vot amendamentul Comisiei de administraţie publică.  
Consiliul judeţean Timiş cu 29 voturi „pentru” din partea Constantin Ostaficiuc, 

Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi un vot 
împotrivă din partea domnului consilier judeţean Stancu Traian a aprobat amendamentul.   

Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Înainte de a trece la dezbaterea următorului punct pe ordinea de zi, revin cu 

rugămintea ca această propunere să fie însuşită. E adevărat că bugetul cuprinde ceea ce 
aţi spus dumneavoastră, dar el este doar pentru un an. Eu cred că ar trebui să avem o 
viziune, măcar pe durata mandatului nostru.  

Pentru a vedea ce instrumente financiare avem la îndemână, se poate face un 
pronostic pe actualele condiţii şi trebuie să ştim cum stăm, ce ne putem permite, ce 
proiecte putem să susţinem. Consider că la această strategie, obligatoriu, trebuie să 
existe şi un montaj financiar şi astfel, existând acest montaj financiar va fi mult mai uşor 
de urmărit  tot ce este aferent programului strategic.  

Aşa cum am discutat în cadrul Comisiei economice, atât domnul Sergiu Bălaşa cât 
şi domnul Mircea Mihuţ sunt de acord să colaboreze în acest sens.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostficiuc 
Da, este foarte bine să avem un  cach flow bine stabilit încă de la început mai ales 

că noi nu lucrăm doar cu proiecte anuale ci lucrăm cu proiecte multianuale care se întind 
pe mai mulţi ani.  

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre privind  aprobarea participării Judeţului 

Timiş la constituirea Asociaţiei Consorţiul Regional – Regiunea Vest. 
 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 

externă, Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport şi Comisia pentru 
administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind arondarea comunei Giroc la 

Serviciul Public Comunitar Local  de Evidenţă a Persoanelor Giroc. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind  arondarea oraşului Gătaia şi a 

comunei Birda la Serviciul Public Comunitar Local de Evidenţă a Persoanelor 
Gătaia. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţiei publică şi Comisia 

pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
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Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de cooperare 

cu Inspectoratul de Poliţie al judeţului Timiş.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru sănătate 

şi protecţie socială.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre  - varianta I -  privind declararea în judeţul 

Timiş a zilei de 20 decembrie  „Ziua Revoluţiei din 1989”;   varianta 2 – privind 
declararea perioadei _______ „Zilele Revoluţiei din 1989 în judeţul Timiş”.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în toate comisiile de specialitate.  
Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport şi Comisia de urbanism au 

optat pentru Varianta. 1.  
Comisia  pentru  relaţii şi cooperare internă şi externă, Comisia pentru 

administraţie  publică  şi  Comisia  economică au optat pentru Varianta 2, respectiv 
perioada 15 – 22 decembrie.  Comisia pentru sănătate şi protecţie socială a propus 
amânarea  şi formularea unei poziţii comune a tuturor asociaţiilor de revoluţionari şi 
lansarea unei dezbateri publice. Precizăm că din toate documentele anexate la proiectul 
de hotărâre rezultă că s-a promovat consultarea tuturor asociaţiilor de revoluţionari.  

Evident, este de dorit să avem o variantă agreată de toate asociaţiile de 
revoluţionari motiv pentru care, în principiu, se poate analiza amânarea discutării şi 
aprobării proiectului. Ieri am primit un punct de vedere al Consiliului Local al municipiului 
Timişoara şi am considerat că este necesară o dezbatere publică şi de aceea propun să-l 
amânăm până la şedinţa din luna noiembrie când vom lua o decizie în acest sens.  

Se supune la vot amânarea proiectului de hotărâre.  
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 Consiliul judeţean Timiş a aprobat amânarea proiectului de hotărâre cu 29 voturi 
„pentru” din partea domnilor   Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă 
Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş 
Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, 
Tiuch Cătălin  şi o abţinere din partea domnului vicepreşedinte Liviu Borha.  
 
 

Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind  completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 75/2010. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi Comisia 

pentru administraţie publică.  
Aici  discutăm  de  Spitalul  de  Boli  Cardiovasculare unde  discuţiile din comisie 

nu s-au finalizat şi de aceea vă rog să  formulaţi propuneri pentru Consiliul de 
Administraţie,   PD-L a propus ca membru titular pe doamna consilier judeţean Spătaru 
Elisabeta.  Dacă mai sunt şi alte propuneri? 

 
Domnul consilier judeţean Dorin Hehn 
Din partea Alianţei pentru Timiş propunem pe domnul Dan Sarmeş ca membru 

permanent  şi pe domnul conf.  Lighezan Daniel ca  membru  supleant.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Supun la vot propunerile făcute şi mulţumim încă o dată pentru că în urma votului 

PD-L nu este prezent.  
 Cu toate acestea avem obligaţia să supunem la vot propunerile făcute.  Pentru 

început supun la vot propunerea PD-L, respectiv doamna Spătaru Elisabeta.  
Consiliul judeţean Timiş a respins propunerea PD-L, cu 14 voturi „pentru”, 13 voturi 

„împotrivă” şi 3 abţineri . 
Supun la vot propunerea Alianţei pentru Timiş.  
Cu 15 voturi „pentru”, 10 voturi „împotrivă” şi 5 abţineri s-a obţinut balotaj la acest 

vot.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
Pentru a fi declarat ca membru permanent cel propus trebuie să întrunească cel 

puţin 16 voturi „pentru” întrucât numărul de consilieri judeţeni prezenţi în sală este 30.  
Chiar dacă este balotaj trebuie să se întrunească 16 voturi „pentru” 

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Domnule preşedinte, cred că propunerea Alianţei pentru Timiş ar fi trebuit să o 

supuneţi la vot separat, pe fiecare nominalizare în parte.  
 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Şi eu cred că ar trebui să repetăm votul pentru că nu se ştie la cine se referea 

votul. Nu suntem de acord să votăm în bloc. Dumneavoastră domnule preşedinte aţi spus 
la vot propunerea Alianţei pentru Timiş şi nu fiecare propunere în parte. De aceea propun 
să se reia votul separat pentru fiecare propunere în parte. .  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun, revenim şi reluăm votul pentru fiecare propunere în parte.  
Supun la vot numirea doamnei Spătaru Elisabeta ca membru permanent.  
Consiliul judeţean Timiş, cu 13 voturi „pentru” din partea domnilor Bitea Nicolae, 

Bojin Mihaiţă, Cândea Iosif, Cojocaru Silvia, Cutu Dorin, Eftimie Mariana, Gaita Oana, 
Moza Ovidiu, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Răvăşilă Emilian, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, 15 voturi împotrivă din partea domnilor Crăciunescu Adam,  
Băcanu Horea – George, Liviu Borha, Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Costa 
Cosmin Lăscuţ,  , De Maio Leontin Nicolae, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Negoiţă Adrian – Valentin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, 
Tiuch Cătălin   şi 2 abţineri din partea domnilor  Szatmari Ioan – Ştefan şi  Matei Viorel a 
respins numirea doamnei Spătaru Elisabeta ca membru permanent în Consiliul de 
Administraţie al Spitalului de Boli Cardiovasculare Timişoara.  

 
Supun la vot numirea domnului consilier judeţean Dan Sarmes ca membru 

permanent. Propunerea este venită din partea Alianţei pentru Timiş.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat numirea  domnului Dan  Sarmeş  ca membru 

permanent cu 18 voturi „pentru” din partea domnilor  Crăciunescu Adam,  Băcanu Horea 
– George, Liviu Borha, Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Costa Cosmin Lăscuţ, 
De Maio Leontin Nicolae, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Negoiţă Adrian – 
Valentin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Tiuch Cătălin , 

Szatmari Ioan Ştefan, Matei Viorel, Cojocaru Silvia şi Hehn Dorin , 9 voturi „împotrivă” din 
partea domnilor Constantin Ostaficiuc, Bitea Nicolae Florin, Cândea Iosif – Dorin,  Cutu 
Dorin Pompiliu,  Eftimie Mariana, Moza  Ovidiu Samuil, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian 
– Florin, Spătaru Elisabeta, şi 3 abţineri din partea domnilor  Stancu Traian, Bojin Mihăiţă, 
Gaita Oana – Dana.  

Supun la vot numirea domnului Lighezan Daniel ca membru supleant.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat numirea ca membru supleant a domnului 

Lighezan Daniel cu 19 voturi „pentru” din partea Băcanu Horia – George, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Iosif, Cârceie Marius Radu, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crăciunescu Adam, De Maio Leontin, Matei Viorel, Mihoc Marcel Milutinovici Emilia, 
Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Hehn 
Dorin, Szatmari Ioan, Tiuch Cătălin, 7 voturi „împotrivă” din partea domnilor Bitea Nicolae, 
Cojocaru Silvia, Cutu Dorin, Eftimie Mariana, Ostaficiuc Constantin, Răvăşilă Emilian 
Florin, Spătaru Elisabeta şi 4 abţineri din partea Bojin Mihăiţă, Gaita Oana, Moza Ovidiu 
şi Stancu Traian.  

 
 
Punctul nr. 24  - Proiect de hotărâre privind completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Timiş nr. 85/2008. 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi Comisia 

pentru administraţie publică.  Aici este vorba despre Centru Judeţean de Resurse şi 
Asistenţă Educaţională Timiş  

Rog să formulaţi propuneri.  
 
Doamna consilier judeţean Emilia Milutinovici  
Avem o propunere şi îl propunem pe  domnul consilier judeţean Vasile Rotărescu.   
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt şi alte propuneri ? Dacă nu supunem la vot. 
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Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 19  voturi „pentru” din partea 
Băcanu Horia – George, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cândea Marius Radu, Cârceie 
Marius Radu, Costa Cosmin Lăscuţ, Crăciunescu Adam, De Maio Leontin, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian, Nodiţi Gheorghe, Rotărescu Vasile, 
Sarmeş Dan, Sasca Viorel, Hehn Dorin, Szatmari Ioan, Tiuch Cătălin, 4 voturi „împotrivă” 
din partea  Bojin Mihăiţă, Cutu Dorin, Mariana Eftimie şi Constantin Ostaficiuc şi 7 abţineri 
din partea Bitea Nicolae, Cândea Iosif, Cojocaru Silvia, Gaita Oana, Moza  Ovidiu, Nodiţi 
Gheorghe şi Răvăşilă Emilian.  

 
 
Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre privind desemnarea membrilor comisiilor 

de concurs şi comisiei de soluţionare a contestaţiilor la concursurile de proiecte de 
management  pentru ocuparea posturilor de manageri la Biblioteca Judeţeană  
Timiş şi Teatrul pentru Copii şi Tineret „Merlin” Timişoara.  

 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Înainte de a începe şedinţa de plen am avut o discuţie la nivelul grupurilor 

partidelor politice, şi propunere pe care v-o transmit în acest moment este ca aceste două 
concursuri să fie abordate împreună cu cel de-al treilea concurs care va fi la Muzeul 
Satului Bănăţean unde, aşa cum veţi vedea la următorul punct de pe ordinea de zi, vom 
aproba încetarea contractului domnului Milin, iar acest proiect de hotărâre să fie amânat 
pentru a fi tratat împreună cu cel de-al treilea, astfel încât să organizăm toate cele trei 
concursuri în luna decembrie.  

Am rugămintea ca în Comisia de administraţie şi Comisia pentru cultură, 
învăţământ, tineret şi sport, împreună cu personalul tehnic din consiliul judeţean  să aibă 
o întâlnire comună în care să se desemneze absolut toate condiţiile de participare şi 
inclusiv componenţa acestor comisii, întrucât există discuţii referitoare la modul în care  
au fost aleşi membrii acestor comisii.  
  Tot ei trebuie să vină cu aceste comisii şi cu criteriile respective pentru a se 
definitiva această discuţie şi urmează să amânăm toate cele trei concursuri pentru luna 
decembrie  

 Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Sunt de acord doar cu o parte din propunere.  Sunt de acord cu amânarea dar, 

referitor la acea întâlnire a Comisiei de administraţie şi a Comisiei de cultură, învăţământ, 
tineret şi sport împreună cu cei din aparatul de specialitate al consiliului judeţean pentru 
desemnarea reprezentanţilor în comisiile de concurs şi în comisia de soluţionare a 
contestaţiilor nu sunt de acord.  Nu sunt de acord cu maniera în care se aleg aceşti 
reprezentanţi.  

Astfel s-a procedat şi până acum şi acolo nu se aleg membri ci sunt nişte propuneri 
care vin în plenul consiliului judeţean, iar plenul avizează sau nu aceste propuneri. Deci 
nu sunt de acord cu aceeaşi manieră în care să se facă lucrurile. Propunerile se pot face 
în plenul consiliului judeţean,  Suntem  36 de consilieri judeţeni în funcţie plus 
dumneavoastră domnule preşedinte şi cred că putem desemna câte 5 persoane pentru 
fiecare comisie.  Şi noi cunoaştem oamenii din oraş, ştim şi noi ce pregătire au şi deci 
putem desemna, fără probleme, nişte reprezentanţi în comisiile de concurs şi de 
soluţionare a contestaţiilor.  Nu cred că trebuie neapărat să vină aparatul de specialitate 
cu nişte propuneri în acest sens pentru că de fapt pentru acest lucru amânăm acum.  

Amânăm pentru că nu suntem de acord cu propunerile respective şi pentru ca nu 
dorim să  începem aici o adevărată discuţie.  
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Există două observaţii aici. În primul rând cred că nu s-a înţeles şi probabil că nu 

am fost destul de explicit, iar în al doilea rând, eu nu pot să  neg  expertiza colegilor mei 
din aparatul tehnic.  

Aici se încearcă a se nega o expertiză şi se încearcă  a se nega competenţa lor.  
Am propus participarea la o discuţie împreună cu  reprezentanţii celor două comisii 
reunite, unde de comun acord cu cei din aparatul tehnic, pe CV-urile prezentate şi pe 
specialiştii prezentaţi în acest domeniu,  să se discute la nivelul celor două comisii 
amintite mai sus,  şi în primul rând  la nivelul Comisiei de cultură, şi să se discute pe 
verticală toate criteriile necesare, astfel încât să nu se creadă că  aceste concursuri sunt 
dirijate către anumite persoane din cine ştie ce interese.  

Din acest motiv,  nu cred că putem nega de la început  experienţa şi cunoştinţele 
colegilor noştri din aparatul tehnic.  

 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
Domnule preşedinte, dumneavoastră mă aduceţi într-o zonă în care eu, sincer, nu 

doream să ajung. Amânarea proiectului probabil că va linişti lucrurile.  
Însă dacă dumneavoastră spuneţi că  eu aş nega capacitatea şi expertiza colegilor 

din aparatul tehnic de a propune nişte oameni, mă face să  discutăm despre oameni şi 
vom  vedea că  din  cei  9  oameni  propuşi jumătate din aceştia sunt foarte apropiaţi de 
PD-L, sunt oameni aflaţi în funcţii pe la inspectoratul şcolar, pe la biblioteca universitară, 
etc.  Deci, dacă duceţi discuţia în cadrul politic atunci o discutăm în cadrul politic.  Nu pot 
accepta ca să îmi spuneţi că eu neg expertiza oamenilor din Direcţia de cultură, atâta 
vreme când dumneavoastră sau direcţia propune nişte oameni proveniţi strict dintr-o 
anumită zonă politică.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În sfârşit am găsit cheia problemei.  Le este frică de PD-L . Le este frică pentru că 

am politizat decizia. Nu am politizat absolut deloc această decizie dar,  am făcut acest 
lucru tocmai pentru a asigura o transparenţă cât mai bună. Deşi nu ştiam de ce există 
atâta înverşunare am aflat acum.  Asta este.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Domnule preşedinte,  poate că dumneavoastră nu aţi prezentat exact care au fost 

discuţiile şi din acest motiv au apărut nelămuririle colegului meu.  Nu s-a discutat 
niciodată că membrii vor fi stabiliţi de aceste comisii.  Membrii vor fi hotărâţi în plenul 
consiliului judeţean, iar la discuţiile cu comisiile am ajuns, să o spunem clar, de la ceea ce 
a aflat colegul nostru Dorin Hehn, şi anume că în momentul de faţă, domnule consilier 
judeţean Leontin de Maio există un regulament  pentru concurs, pentru cele două posturi,  
aprobate prin dispoziţia preşedintelui  consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, acest lucru se întâmplă conform legii.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Eu am spus doar de unde au ajuns aceste discuţii.  Deci, din acest moment noi am 

solicitat să discutăm, ca şi consilieri judeţeni,  acest regulament pentru a putea ştii dacă 
regulamentul şi condiţiile sunt trecute prin consiliu. Ele trebuie să fie aprobate de consilieri 
judeţeni,  astfel încât , să avem cunoştinţă de condiţiile pe care trebuie să le impunem 
persoanelor care vor candida la aceste posturi.  Am spus acest lucru pentru că ne-am 
trezit azi de dimineaţă că ele deja existau.  
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În acele comisii reunite, se punea problema să se discute regulamentul pentru 
organizarea concursului şi persoanele urmau să fie în hotărârea care se amână şi care va 
fi stabilită de plenul consiliului judeţean conform unei hotărâri a consiliului judeţean.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu am negat niciodată că hotărârea  consiliului judeţean  este  cea  care face 

acest lucru.  
 
Domnul vicepreşedinte Liviu Borha 
Domnule preşedinte, toate aceste discuţii nu ar fi avut loc dacă  aceste propuneri 

care venite chiar şi din altă parte decât din partea consilierilor ar fi fost aduse la 
cunoştinţă  atât preşedintelui cât şi celor doi  vicepreşedinţi ai  consiliului judeţean aceştia 
reprezentând structurile politice din cadrul consiliului judeţean . Aş vrea să atrag atenţia, 
aparatului de specialitate al consiliului judeţean că atunci când se fac propuneri 
importante ce trebuie să ajungă în consiliul judeţean , acestea să treacă şi pe la cei doi 
vicepreşedinţi evitând astfel discuţiile lungi care ar putea avea loc atât în comisii cât şi în 
plenul consiliului judeţean.  

Aceasta este problema şi sper ca cei din aparatul de specialitate vor respecta 
ierarhiile bine stabilite.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sigur că există tendinţa de a se politiza, pentru că  acest lucru l-am înţeles eu 

acum. Pentru că doamna Micle Maria este cadru la Facultatea de Ştiinţe Politice … deci 
politizăm,  doamna Ostate Doina este director al Bibliotecii Centrale Universitare şi deci, 
sigur nu există expertiză la Biblioteca Centrală Universitară,  e adevărat că domnul 
Popescu Marin, în acest moment este inspector general şi aparţine PD-L –ului. Aici am 
făcut referire la comisia de la Biblioteca Judeţeană.  Referitor la comisia de la Teatrul 
Merlin,  voi da citire componenţei acestei comisii pentru a vedea cât este de politizată.  

Prin urmare,  componenţa comisiei de la Teatrul Merlin este formată din Pârşan 
Delia – director general adjunct la Biblioteca Centrală  Universitară , Vârsedean Lucian – 
director la Teatrul German de Stat, doama Zonte – aici este o observaţie corectă, şi este 
doamna Stoica Marcela –Direcţia Artelor şi Spectacolelor – Ministerul Culturii şi 
Patrimoniului Naţional. Domniile lor sunt toţi experţi. Fiţi siguri că va candida un membru 
PD-L pentru aceste posturi.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Domnule preşedinte,  în Comisia de administraţie am discutat tehnic şi aş vrea să 

îmi răspundeţi cum este posibil ca în Comisia de soluţionare a contestaţiilor este trecut un 
director adjunct de la Teatrul German de Stat , şi habar nu am cine e şi nici nu fac vreo 
afirmaţie la persoana respectivă, dar care  va soluţiona contestaţia posibilă împotriva 
comisiei de organizare a concursului unde este membru directorul  general  al Teatrului 
German de Stat. Deci, un director adjunct, din comisia de contestaţie, va spune dacă 
directorul general din comisia de concurs a făcut sau nu bine.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sigur, că această observaţie a dumneavoastră este corectă.  Pot să vă spun că 

atât Teatrul Maghiar de Stat cât şi Teatrul German de Stat sunt sub directa subordonarea 
a Primăriei municipiului Timişoara.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Observaţia anterioară a fost făcută strict din punct de vedere tehnic.  Din punct de 

vedere politic având în vedere că există nişte persoane care aparţin partidului 
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dumneavoastră, vă rog să ne spuneţi care sunt celelalte persoane care aparţin celorlalte  
partide în aceste comisii.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu ştiu.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Dar care aparţin PD-L există? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am spus că sunt pentru că au calitatea temporară de directori şi aşa cum şi 

dumneavoastră aţi reuşit să vă impuneţi în Consiliile de Administraţie scoţând afară toţi 
membrii PD-L din aceste consilii de administraţie.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Eu întreb aparatul tehnic cum a reuşit să numească  doar membrii din PD-L. Alte 

persoane care aparţin altor partide mai sunt? 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu sunt doar membrii din PD-L şi aşa cum v-am spus sunt doar două persoane.  

Inspectorul general este normal să fie deoarece aparţine PD-L-ului, iar directoarea 
Direcţiei de cultură este şi domnia sa, implicit, în acest moment, membră a PD-L.  

Până la urmă,  chiar credeţi că în PD-L nu avem oameni de calitate? Aceasta este 
concluzia? Eu vă propun să amânăm acest punct de pe ordinea de zi. 

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Sau concluzia este că noi, celelalte trei partide, nu avem oameni de calitate. 

Haideţi să nu  facem acum declaraţii politice!  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu eu am fost acela care a dus discuţia în zona politicului.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Din contră, dumneavoastră aţi dus discuţia în zona politicului în momentul în care 

aţi pus membrii de partid în aceste comisii.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, înseamnă că dacă un om este membru al unui partid acest lucru înseamnă 

că acel om nu are nici o calitate şi trebuie să îl negăm. Nu are dreptul? Deci să înţeleg că 
este o chestiune de restricţionare a drepturilor omului acum şi trebuie să negăm chiar tot. 
Au mai negat şi alţii.  

 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Nu, dar intră în  atribuţiile consiliului judeţean să stabilească  aceste persoane.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, cu acest lucru sunt absolut de acord.  E adevărat că în atribuţiile consiliului 

judeţean intră şi numirea acestor persoane la propunerea aparatului tehnic.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Ciudat este că aceste propuneri cuprind şi membri de partid. 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Cuprind oameni şi specialişti.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Oameni care vin din partea unui anumit partid. Dumneavoastră aţi spus că s-a 

politizat şi noi am demonstrat că politizarea vine doar din partea unui partid.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu eu am spus asta ci domnul consilier judeţean Leontin De Maio. 
 
Domnul consilier judeţean Leontin de Maio 
Este a doua oară când discutaţi şi aduceţi  în discuţie numele meu.  Eu am spus că 

pe acele liste există membri ai PD-L şi acest lucru nu aveţi cum să-l negaţi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar nici nu am negat acest lucru.  
 
Domnul consilier judeţean Leontin de Maio 
De asemenea, nu puteţi nega faptul că nu există membrii ai nici unui alt partid 

politic.  Haideţi domnule preşedinte să discutăm la modul serios despre aceste comisii şi 
dacă, chiar vreţi să propuneţi oameni din afară cărora să le recunoaştem cu toţii expertiza 
şi să nu avem dubii asupra apartenenţei lor la un partid sau altul, haideţi să facem acest 
lucru. Să numim oameni din afară care nu au legătură cu partidele politice şi să eliminăm 
discuţiile referitoare la domnul Marin Popescu, la doamna Violeta Zonte, şi aici nu îmi 
aduceam bine aminte de unde este doamna Zonte pentru că a fost şi în PNŢCD, în PNL, 
iar acum este în PD-L.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Având în vedere că doamna Violeta Zonte este o specialistă de ce trebuie să îi 

negăm posibilitatea de a-i schimba culoarea politică şi afilierea politică.  Nu putem să 
negăm acest lucru şi eu mă bucur că aţi sesizat faptul că cei din PD-L, respectiv colegii 
mei nu au competenţă, că în PD-L nu există oameni de valoare.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Dar aţi propus să nu facem declaraţii politice. Altfel le vom face şi noi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
În grupul din partea aceasta nu sunt oameni de valoare.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Da şi în grupul din partea cealaltă nu există nici un om pentru că nu aţi propus pe 

nimeni din celelalte partide.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dar nu eu am propus.  
 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Cel puţin aţi avizat în momentul în care aţi trimis proiectul de hotărâre spre 

aprobare în plen.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier judeţean Marius Cârceie, vă repet că nu eu am propus.  
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Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
Nu puneţi această sarcină pe umerii unor funcţionari din consiliul judeţean.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu am propus eu.  Sigur, acum discuţia este spumoasă şi face deliciul presei,   

acest lucru este şi o consecinţă a faptului că până acum nu am avut astfel de contradicţii 
şi ar fi fost păcat să terminăm o şedinţă a plenului consiliului judeţean fără a avea astfel 
de discuţii.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Vă rog să-mi permiteţi să intervin pentru că nu mă pot abţine să nu intervin şi să 

spun că aveţi oameni foarte competenţi şi dacă aici ar fi scris Mariana Eftimei – inspector 
şcolar  aş fi votat cu două mâini, dar aşa,când văd că este vorba de domnul Marian 
Popescu cred că nici măcar uşa la această comisie  nu trebuie să i se deschidă.  

Dumneavoastră aveţi oameni foarte competenţi, dar eu  sunt păţit cu acest individ, 
referitor la politizarea învăţământului. Deci nu trebuie să spuneţi că nu aveţi oameni 
competenţi pentru că aveţi astfel de oameni.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Domnule consilier judeţean Adrian Negoiţă, eu vă respect de ani de zile.   
Dacă ar scrie aici Negoiţă Adrian aş vota şi eu cu două butoane pentru că acum 

avem vot electronic şi nu mai votăm cu ridicarea mâini.  Doar ne-am modernizat şi noi .  
Se supune la vot amânarea proiectului  de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate amânarea 
proiectului de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 26 - Proiect de hotărâre privind încetarea Contractului de 

management a  managerului Muzeului Satului Bănăţean Timişoara.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport. Comisia pentru administraţie publică a propus ca art. 2 să aibă următorul cuprins: 
„Dl. ______________________se numeşte manager interimar al Muzeului Satului 

Bănăţean Timişoara până la organizarea concursului.” 
Dacă sunt discuţii? 

 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 

Da, noi ne menţinem propunerea. În Comisia de administraţie s-a discutat să fie 
trecut în proiectul de hotărâre exact această variantă pentru a nu exista nici o discuţie 
referitor la faptul că se face acea împuternicire.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Deci, Comisia de administraţie , în spiritul unei democraţii perfecte, precum şi a 
unei transparenţe totale, propune să se ia dreptul preşedintelui consiliului judeţean să 
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nominalizeze un interimar.  De fapt, în cadrul comisiei discuţia a fost mai lungă şi s-a 
propus să se dea acest drept unui vicepreşedinte. S-a renunţat la acest lucru, respectiv la 
faptul că un vicepreşedinte să facă nominalizarea pentru un interimar şi s-a ajuns la 
această formulare, respectiv plenul să numească un manager interimar la Muzeul Satului 
Bănăţean până la organizarea concursului.  

 Înainte de şedinţă am avut o discuţie şi am căzut de comun acord să propunem 
până la organizarea concursului sau până la câştigarea acestui concurs, actualul director, 
cel care şi-a depus demisia, să asigure interimatul  pentru a-şi pregăti predarea .  

 Prin urmare, s-a ajuns la concluzia că nu ar fi benefic să se facă predarea – 
primirea către un alt interimar pentru o perioadă de o lună de zile şi s-a decis ca directorul 
demisionar să asigure acest interimat.  
 În consecinţă vă supun la vot amendamentul prin care se propune ca domnul 
Andrei Milin să asigure interimatul. 
 
 Doamna consilier judeţean Emilia Milutinovici  
 Am o propunere şi anume, vă propun ca termenul de 60 de zile să fie termenul cel 
real şi respectat în ceea ce priveşte organizarea concursului pentru ocuparea posturilor.  

  
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Da, noi ne dorim să fie chiar mai repede.  Acest termen să fie maxim 60 de zile. 
  

Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Dacă îmi permiteţi aş vrea să intervin şi să vă spun că amendamentul cu 

vicepreşedintele a fost tot al meu. Nu aş vrea să lăsăm  impresia că vi se ia un drept.  
 Dacă aţi fi avut acest drept nu am fi avut nevoie de articolul 2 al hotărârii. Aşa cum 

am discutat şi înainte de plen există o cutumă, dar asta e cu totul altceva. În momentul de 
faţă nu există stabilit în nici o lege un drept al preşedintelui consiliului judeţean pentru 
numirea unui interimar, iar domnul secretar ne poate confirma acest lucru.  Nu vi s-a luat 
un drept ci faptul că nu se respectă o cutumă este cu totul altceva. Însă pentru toate 
există un moment de început al  schimbărilor.   
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Sigur, momentul schimbărilor s-a întâmplat şi acum 2 ani când am câştigat prin vot 
uninominal alegerile pentru preşedintele consiliului judeţean.   

 
Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 

 Nu aţi fost tot dumneavoastră? Ce s-a schimbat? 
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Votul uninominal.  Având în vedere că am fost ales prin vot uninominal se poate 

spune că a fost o schimbare.  
 

Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Nu s-a schimbat nimic. S-a schimbat legea, iar preşedintele a rămas acelaşi.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Da, şi eu mă bucur că mă veţi susţine şi peste doi ani când, declar acum public, 
cred că voi candida din nou pentru funcţia de preşedinte al consiliului judeţean.  Este un 
anunţ real pe care îl fac acum în faţa dumneavoastră.  
 Cu acestea fiind zise, vă supun la vot amendamentul prin care se propune ca  
domnul Milin Andrei să fie numit director interimar al Muzeului Satului Bănăţean până la 
organizarea concursului,  
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 Consiliul judeţean Timiş, cu 29 voturi „pentru” din partea Constantin Ostaficiuc, 
Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin 
Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, 
Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici 
Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea domnului 
consilier judeţean Sarmeş Dan,  a aprobat amendamentul.  
 
 Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş, respectiv Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 
Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 

Punctul nr. 27 – Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor art. 3 din 
Hotărârea CJT nr. 78/2010. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în această dimineaţă în şedinţa comună a Comisiei 

economice şi Comisiei pentru administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, 

Borha Liviu, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru Silvia, Costa Cosmin 
Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – 
Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, 
Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin a aprobat în unanimitate proiectul 
de hotărâre.  

 
 
Punctul nr. 28 – Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării de către 

Direcţia de Prestări Servicii Timiş a unei societăţi comerciale cu răspundere 
limitată.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în şedinţa comună a Comisiei economice şi Comisiei 

pentru administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş, a aprobat proiectul de hotărâre cu 29 voturi „pentru” 

respectiv  Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Borha Liviu, Bitea Nicolae Florin, 
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Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu,  Cojocaru 
Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ,  Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie 
Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile, Sarmeş Dan Ion, Sasca Viorel – 
Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o 
abţinere din partea domnului consilier judeţean Băcanu Horia . 

 
 
Punctul nr. 29 - Diverse. 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă sunt înscrieri la cuvânt? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Din partea grupului PSD aş vrea să vă felicit pentru decizia luată şi vă doresc mult 

succes.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Am plăcerea să vă fac tuturor invitaţia de a participa în data de 6 noiembrie, la 

Lugoj, unde va avea loc turneul final de lupte libere .  Echipele participante vor fi Steaua 
Bucureşti, Dinamo Braşov, Sf. Gheorghe, Reşiţa şi Lugoj.  

Tot în ziua de 6 noiembrie , la orele 18, 00, va avea loc etapa a V –a din Super 
Liga de volei feminin , oricum vă doreaţi să vedeţi fetele de la volei,  drept pentru care vă 
invit să participaţi şi la acest meci dintre CSM Lugoj şi CSM Bucureşti.  

De asemenea, tot cu această ocazie fac invitaţia şi mass mediei locale.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Ne bucurăm că ne aflăm în această nouă locaţie şi cred că domnul consilier 

judeţean Adrian Negoiţă avea dreptate în privinţa culorilor care sunt puţin cam sumbre  şi 
cred că ar trebui să ne gândim să schimbăm puţin această impresie de cavou pe care ne-
o lasă aceste culori închise.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Alegerea culorilor a aparţine în totalitate arhitectului şi noi i-am respectat decizia.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
O fi modernă nu zic nu, dar cred că din punct de vedere psihologic nu prea 

creează o atmosferă tocmai plăcută.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean -  secretar al judeţului Timiş 
Dacă tot nu am apucat să vorbesc prea mult la această şedinţă, pentru că nu a mai 

trebuit să număr, nu a mai trebuit să intervin prea mult, doresc acum să îmi daţi voie să 
fac câteva observaţii.  

Ideea este că de la punctul 23 discuţiile au căpătat o conotaţie politică care, pe 
mine personal, mă deranjează.  Nu avem nimic împotriva faptului că acolo unde este 
necesar desemnarea unor persoane, dumneavoastră trebuie să aveţi o competenţă 
deplină şi acest lucru nu încalcă, sub nici o formă,  competenţa şi profesionalismul 
aparatului de specialitate.   

În schimb, sunt deranjat, pentru că în ultima perioadă , prin modul prin care se 
analizează, atât în prealabil, cât şi în şedinţele consiliului judeţean cu o anumită conotaţie 
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politică, se fac aprecieri la nivelul competenţei şi profesionalismului aparatului de 
specialitate. 

Cu riscul de a mă repeta, vreau să subliniez faptul că nu am nimic împotrivă dacă 
există dovezi asupra acestui aspect atunci să se facă asemenea aprecieri. Însă, aprecieri 
gratuite, de genul că unul nu îşi face treaba sau că altul nu e competent, nu sunt de 
natură să menţină în continuare o colaborare care a fost, după părerea mea,  de  bun 
augur între aparat de specialitate şi consilierii judeţeni.   

În plus, vreau să vă asigur că, nici eu şi nici colegii mei, nu o să intrăm în acest joc 
politic şi ne vom face, şi pe viitor, datoria.  

 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Chiar dacă astăzi nu am vrut să spun nimic, după intervenţia domnului secretar mi-

am adus aminte că acum un an de zile am pus întrebarea de ce în judeţul Timiş se taie 
copacii, practic se face un jaf în ceea ce priveşte copacii, arborii de pe marginea 
drumului.  

Am primit un răspuns de la domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu, în sensul că 
aceştia se taie pentru a evita unele accidente.  Vreau să vă spun că au mai rămas mulţi 
pomi netăiaţi şi probabil că aceştia nu reprezintă importanţă  sau aceştia nu produc 
accidente.  De asemenea, mi s-a răspuns că se vor planta alţi copaci dar până acum nu 
s-a plantat nimic.  Consider că aceasta este o chestiune de protecţie a mediului.  

Bun, merg mai departe şi vă spun că avem aria protejată Mureş – Criş – Dunăre, 
iar pe raza judeţului avem o zonă destul de întinsă. Această arie protejată este a nimănui. 
De ani de zile se face un jaf imens şi se distruge toată masa forestieră.  Se taie, se fură şi 
nimeni nu intervine să stopeze acest lucru. Până acum trei ani, o parte au fost în 
administrarea şi în patrimoniul primăriilor , iar o altă parte au fost în patrimoniul şi 
administrarea Apelor Române ce aparţin de Târgu Mureş. Însă, de trei ani este a nimănui.  

Noi discutăm de arie protejată  discutăm de mediu dar nimeni nu se implică. Până 
acum trei ani se mai implica Poliţia de Mediu şi Poliţia de Frontieră. Ori a tăia aceşti arbori 
nu este furt?  Nu este o distrugere a mediului pentru care noi investim foarte mulţi bani şi 
foarte mult timp.  

Aş dori să vă întreb dacă, noi,  Consiliul judeţean Timiş ne putem implica să 
protejăm această arie atât de frumoasă care se întinde de la Pădurea Cenadului şi până 
la Negreşti ce aparţine Timişului.  

Aş mai vrea să spun ceva şi, domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu, nu trebuie 
să îmi dea răspuns acum, o poate face şi în particular.  Am cerut în cadrul comisiei să mi 
se pună la dispoziţie activitatea şi organizarea PROPLANT. Nu am primit nimic până 
acum, deşi au trecut aproape opt luni de zile. Ţineţi minte că atunci când am discutat 
organigrama, chiar dumneavoastră aţi venit cu sugestia, în urma propunerii mele, să 
trecem această activitate în competenţa Camerelor Agricole, ca să îşi găsească şi ele 
locul . Nici până acum nu ştiu cu ce se ocupă, care este organigrama, pentru că atunci 
mi-aţi sugerat să fac un proiect, însă nu pot face un proiect după propria-mi gândire.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul consilier judeţean Adam Crăciunescu   
Vă rog să-mi permiteţi să-i răspund în câteva cuvinte domnului consilier judeţean 

Matei Viorel.   
Sunt două aspecte legate de aliniamentele de plopi care au existat şi care produc 

accidente datorită faptului că aceştia au ajuns la o vârstă, din puncte de vedere tehnic 
vorbind.  Ajunşi la această vârstă produceau accidente la cele mai mici adieri de vânt.  

Prin strategia de la nivelul consiliului judeţean am propus să înfiinţăm 500 ha de 
suprafaţă împădurită cu perdele forestiere.  Vreau să vă informez  că în prezent avem 
întocmite proiecte tehnice ,  studii de fezabilitate pentru 500 de ha. suprafaţă împădurită 
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cu perdele forestiere.  De asemenea, avem finanţare pentru 180 ha şi pentru restul 
suprafeţei am depus la Agenţia Fondul  de Mediu , pentru sesiunea din luna octombrie, 
celelalte proiecte.   

Din informaţiile  pe care le am  cred că o să le avem aprobate pe toate pentru că 
îndeplinesc condiţiile şi au trecut de verificările Inspectoratului Teritorial Silvic. Referitor la 
zona de la Cenad şi până la Arad, vă pot spune că aceasta face parte din Parcul Naţional 
Lunca Mureşului administrat de Administraţia Parcurilor Arad.  Cele 3.000 ha din cele 
17.000 ha sunt pe suprafaţa judeţului Timiş.  

Vom face noi intervenţii pentru a nu se mai tăia arborii şi vom lua măsurile care se 
impun pentru a stopa tăierile ilegale.  

Consiliul judeţean Timiş, din cele 12 arii, are aria protejată Surduc unde trebuie să 
ne implicăm mai mult să atingem cât mai multe ţinte. Deocamdată, Ministerul Mediului 
este restant cu elaborarea normelor de administrare a ariilor protejate.   

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumesc. Dacă mai sunt şi alte înscrieri la cuvânt?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările  şedinţei 

ordinare a Consiliului judeţean Timiş.   
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     
     Constantin OSTAFICIUC                 Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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